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Sent: Tue 1/26/2021 9:25:17 AM

Subject: RE: personeelsvertrouwelijk

Received: Tue 1/26/2021 9:25:17 AM

Intern zijn we er informeel open over. In de interne tekst denk ik dat ik het heel droog how:

wordt projectdirecteur vaccinatie COVID en volgt daarmee op. De overdracht van taken zal

op 15 februan mgaan. heeft de afgelopen maanden de vaccmatiestrategie opgezet en zal, nu ze een jaar bina
onafgebroken leiding heeft gegeven aan delen van de crisisaanpak, het stokje overdragen. VWS is [EE enorm dankbaar

voor de ongelofelijke inspanningen die zijn het afgelopen haar heeft verricht. Na een periode van verlof zal zij terugkeren
by de directie PG.

BE op dit moment waarnemend directeur bij de directie VGP. [JEEZ zal al vanaf 1 februari de overstap maken naar

het vacciatieteam om een soepele overdracht mogelijk te maken.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BEEBEYJER @minvws.nl>
Datum: dinsdag 26 jan. 2021 10:04 AM

Am:IE GREY(ES)EEE@ mins 11>
Onderwerp: RE: personeelsvertrouwelijk

Dank voor het doorgeven, ik oa EXER benaderen voor een tekst voorstel. Wat is de communicatie omtrent de aanleiding?

Hartelijke groet,

5.1.2e

5.1.2e

Bureau ABD

5.1.2e

YahiBE BEE2 | 5.1.2e ) JEE@ minvws.ni>

Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 08:59

Onderwerp: RE: personeelsvertrouwelijk

Gevoeligheid: Vertrouwelijk

Ha, bekendmaking is vandaag. Dus moet nog goed gaan. We hebben het gisteren gemeld aan de betrokken managers.
is al met de formele kant aan de slag.

Qua bekendmaking: heb de mdruk dat dat wisselt. Volgens mij zijn verschillende van de tijdelijke benoemingen wel in de

ABD nieuwsbrief opgenomen en [JEEEF bijv). andere niet (zoals die van mij, heb ik toen nog met contact

over gehad, hoefde voor mij niet zo nodig). Omdat EEE zelf niet zo is van het podium pakken leek me het in zijn geval
jJuist wel goed en hij vindt het geloof ik ook wel prima.

Volgens mij is het gelukt om een extra MT lid te vinden. JEEZ klonk gisteren nl behoorlijk tevreden hierover.

Groet!

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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Van:BEEBEYJEBY @minvws.ol>
Datum: maandag 25 jan. 2021 6:29 PM

Hallo IEEE
Hoop dat de bekendmaking goed ging vandaag. ho vee,El ik hebben overlegd en het volgende besproken:

IEEEEN g=2t de formele kant regelen met[BEEEN, wat betrett mandaat voor de stukken. [EE ontvangt ook zsm een

benoemingsbrief, met daarin de terugkeergarantie naar DVP opgenomen. Wil je deze met hem zelf doornemen?

Wat betreft publicatie raad ik aan om alleen een bericht op vws net te plaatsen. Dat is bij eerdere benoemingen die tijdelijk
waren ook gebeurd. Mee eens?

Is het nog gelukt om een extra MT-lid bij VGP te vinden? Er waren gesprekken vorige week. Geef maar aan als er nog

meegedacht kan worden.

Hartelijke groet,

Bureau ABD

5.1.2e

Verzonden: donderdag 21 januari 2021 18:22

@minvws.nl>; ER BE minbzk.nl>

’ @minvws.nl>

Onderwerp: personeelsvertrouwelijk

Gevoeligheid: Vertrouwelijk

IEEE
Ik weet niet wie van jullie twee dit doet dus mail jullie beiden maar even. Zoals jullie waarschijnlijk weten heeft EAFE] besloten

op korte termijn te stoppen als projectdirecteur vaccins. Gegeven het belang van die positie zijnCe
en ik direct gaan

nadenken wie dit zou kunnen overnemen en zijn uitgekomen bij Hij is daartoe bereid, met de afspraak dat VWS zich er

mede verantwoordelijk voor voelt dat[EEEEY na dit traject ook goed terechtkomt met formeel een terugkeergarantie bij VGP. Dit

moet 1 februari ingaan, zodat hij twee weken met kan optrekken en daarna het stokje kan overnemen zodat [EEEE half

februari kan stoppen. [Jif zal ca 2 maanden vrijnemen en dan terugkeren bij PG. Ik zal naast het waarnemen van de reguliere
DGV portefeuille de rol van directeur VGP op mij nemen; mijn inschatting is dat dit te doen is gegeven demissionaire status van

het kabinet.

Volgens mij hoeven we praktisch niet zo heel veel te regelen staat al op de DGV loonlijst met directeurstoelage); maar

het is wel goed om de afspraken met hem goed vast te leggen. Kunnen jullie dit laten voorbereiden?

Mbt bekendmaking: BEEZ praat zsm het team bij, ik meld dit maandag aan de collega’s in het MT DGV en het MT VGP.

Dinsdagochtend zouden we dan bekend willen maken. Het lijkt me logisch ook een ABD bericht te wijden aan de rol die FEED)
krijgt. EEEER wil liever niet dat haar naam daarin wordt genoemd, want heeft last van mensen op social media die dit misbruiken.

Kunnen jullie dit ook voorbereiden?

Dank en groet,


